

加強安全意識及被害預防觀念
強化意外事件臨機應變能力與緊急求助技巧

Strengthen safety awareness and the concept of victim prevention

Strengthen the ability to respond to emergencies and emergency help skills

一不要單獨太早到學校，也不要太晚離開校園，務必儘量結伴同行，並且不要行經漆黑小巷或人煙罕至的地方及進出危險場所。

1. Don't arrive at school too early alone or leave the campus too late, be sure to travel in a group as much as possible, and don't walk through dark alleys or inaccessible places or dangerous places.

二請配合學校的工作和休息時間，避免單獨到校園偏僻的偏僻角落或單獨留在教室，確保自身安全。

2. Please cooperate with the school's work and rest time, and avoid going to remote corners of the campus alone or staying alone in the classroom to ensure your own safety.

三學生社團活動場地安全要妥善安排，若在校內發現可疑人物，應立即通知師長、駐警隊及校安中心。

3. If any suspicious person is found on campus, the teacher commander, the police garrison and the school safety center should be notified immediately.

四遇到陌生人尋求協助時，你可以熱心告知他們，但是您無需親自引導、前往，應該始終注意自己的安全，切勿聽信他人的要求，不要花錢或陪伴離開學校或住宿處。

4. When you encounter strangers asking for help, you can enthusiastically inform them, but you do not need to guide them personally, you should always pay attention to your own safety, do not listen to the requests of others, and do not spend money or accompany you to leave the school or accommodation.

五如果您在校外發現陌生人跟隨，您應該迅速跑至較多人的地方或周邊最近便利商店，尋求協助。

5. If you find a stranger following you outside of school, you should quickly run to a place with more people or the nearest convenience store nearby for help.

校安中心 School Safety Center : 57212 03-2805666 0911949630

駐警隊 Garrison Force : 57110 57119 57310 03-4228264

國立中央大學校安中心關心您

National Central University Campus Security Center Caring about you